
Terms and Conditions

*須按照建議方法進行車身護理，以使鍍膜保持3年有效。耐久性亦會受汽車使用環境影響。
*To maintain 3 years durability, recommended maintenance should be followed. Durability may be affected by vehicle’s usage.

進行鍍膜服務後，建議使用清水洗車。
Please wash the car with water after coating.

建議於鍍膜後每12個月進行一次修護服務; 為達到最佳效果，個別車身狀況可能需於鍍膜前進行額外拋光處理（需額外收費)。
It is recommended to do coating maintenance service every 12 months. Some cases may need extra polishing before applying the coat (Additional charge is required).

意美九龍有限公司保留修訂優惠條款及細則之權利並恕不另行通知。
Motor Image Kowloon Limited reserves the right to amend the terms and conditions of the offer at anytime without prior notice.

陶瓷汽車鍍膜
Ceramic Car Coating

體驗價 Price
$6,100
修補細微花痕
Remove minor car 
body scratches

車身鍍膜服務
Body coating service

容易清洗
Easy toclean

Benefits
超強跣水
Water Beading/ 
Hydrophobicity

高光澤度
Enrich/ Sustain 
high gloss finish防止環境污染物

Protects against 
environmental 
contaminants

有效期長達3年*
3 years durability*3
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